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Abstract (en)
This is a marking device (12A, 12B) of the type including a support (14) suitable for accommodating an identification message, and, made in
a single piece with this support (14), for fastening the assembly to an element to be marked, by means of a fixing connector (15). According to
the invention, two marking devices (12A, 12B) are twinned detachably with one another, which allows a combined composition of identification
messages which they are to carry. Application, especially, to identifying both of the ends of the same electrical installation cable. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il s'agit d'un dispositif de repérage (12A, 12B) du genre comportant un support (14) propre à recevoir un message d'identification, et, d'un seul
tenant avec ce support (14), pour l'assujettissement de l'ensemble à un élément à repérer, au moins une embase de fixation (15). Suivant
l'invention, deux dispositifs de repérage (12A, 12B) sont jumelés de manière détachable l'un avec l'autre, ce qui permet une composition conjointe
des messages d'identification qu'ils doivent porter. Application, notamment, à l'identification de l'une et l'autre des extrémités d'un même câble
d'installation électrique. <IMAGE>
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